
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 30. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 330
Når fakta er, at Nordjylland i den grad mangler læger, at det er et udtalt ønske fra AAU 
at optage flere lægestuderende, samt at de studerende i overvejende omfang forbliver på 
deres studieegn, kan ministeren da oplyse, hvorfor normeringen af lægestuderende ved 
AAU ikke er sat op i år? Ministeren bedes herunder oplyse, om man fra ministeriets side 
overvejer at tillade yderligere optag næste år.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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